

Title (en)  
Inner shoe.

Title (de)  
Innenschuh.

Title (fr)  
Chaussure intérieure.

Publication  
**EP 0351396 A2 19900117 (DE)**

Application  
**EP 89890180 A 19890705**

Priority  
AT 182688 A 19880715

Abstract (en)

An inner shoe (1) for a ski boot consists of a support material (2) and a foam layer (3). This has local recesses (6, 7) which, not including the sole region, extend over at least 30% of the inner shoe surface, at least, on the one hand, one ankle recess (6), which in its dimensions corresponds at least to the field described by the movement of the ankle, being provided in the ankle region, and, on the other hand, one instep recess (7) being provided in the region of the tarsal bone. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Innenschuh (1) für einen Skischuh besteht aus einem Trägermaterial (2) und einer Schaumstoffschicht (3). Diese weist lokale Ausnehmungen (6, 7) auf, die sich, den Sohlenbereich nicht einbezogen, über mindestens 30 % der Innenschuhoberfläche erstrecken, wobei zumindest einerseits im Knöchelbereich eine in ihrem Ausmaß wenigstens dem von der Knöchelbewegung beschriebenen Feld entsprechende Knöchelausnehmung (6) sowie andererseits eine erste Ristausnehmung (7) im Bereich der Fußwurzelknochen vorgesehen sind.

IPC 1-7  
**A43B 5/04**

IPC 8 full level  
**A43B 5/04** (2006.01); **A43B 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A43B 3/0047** (2013.01); **A43B 5/0405** (2013.01); **A43B 5/0409** (2013.01)

Cited by  
US6098314A; US11224262B2; US5682686A; DE102004014807B3; EP0536519A1; FR2682265A1; US5279053A; EP0657113A1; US5608976A; US7377058B2

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0351396 A2 19900117; EP 0351396 A3 19901219**; AT A182688 A 19920615; JP H0274203 A 19900314

DOCDB simple family (application)  
**EP 89890180 A 19890705**; AT 182688 A 19880715; JP 18064589 A 19890714